
Protokół z Walnego Zgromadzenia Sprawozdawczo - 
Wyborczego Aeroklubu Podkarpackiego Szkoła 

Lotnicza w Krośnie w dniu 26.05.2024r. 

Walne zgromadzenie zwołane było na godzinę 9:00 - pierwszy termin / 9:30 - drugi 
termin w dniu 26.05.2024 r.  
Zebranie rozpoczęło się w drugim terminie tj. po godzinie 9:30. 
Członkowie uprawnieni do głosowań zgodnie ze statutem, pobrali mandaty do 
głosowań kwitując to własnoręcznym podpisem. Zgodnie z listą wydano 19 
mandatów do głosowania. 

1. Zgromadzonych członków aeroklubu powitał prezes - Grzegorz Pająk oraz 
otworzył Walne Zgromadzenie 

2. Wybrano przewodniczącego spotkania. Zgłoszono jedną osobę Pana Jacka 
Konderę, który wyraził zgodę - za wyborem głosowało 17 osób , przeciw  0, 
wstrzymało się 2 osoby. Przewodniczący przejął prowadzenie zgromadzenia. 

3. Przewodniczący zarządził zgodnie z porządkiem wybór protokolanta. Zgłoszono 
jedną osobę - Mateusza Sieńko, który wyraził zgodę - za 18 głosów, przeciw 0 
głosów, wstrzymała się jedna osoba. 

4. Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu spotkania tj. Wyboru komisji 
mandatowej. Zgłoszono do komisji: Marek Bochenek, Dariusz Borek, Tomasz 
Gonet. Osoby wyraziły zgodę. Za przyjęciem składu komisji 17, przeciw 0, 
wstrzymało się 2. 

5. Tomasz Gonet zgłosił, by przenieść punkt 5 spotkania tj, wyboru komisji 
skrutacyjnej po punkcie 15 tj, po zgłoszeniu kandydatów do zarządu. 
Przewodniczący poddał to pod głosowanie. Za 18, przeciw 0, wstrzymał się 1. 

6. Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu spotkania  - Wybór komisji 
uchwał i wniosków. Zgłoszono: Wacław Żurek, Grzegorz Krowicki, Jarosław 
Tylkowski - osoby wyraziły zgodę. Głosowanie za składem komisji: Za 16, 
przeciw 0, wstrzymane głosy 3. 

7. W kolejnym punkcie przewodniczący poddał pod głosowanie nad regulaminem 
obrad. Za 17, przeciw 0, wstrzymane głosy 2 

8. W następnym punkcie przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie 
porządku obrad wraz ze wcześniejszą zmianą (pkt 5 przesunięty za pkt 15). Za 
przyjęciem 17, przeciw 0, wstrzymane głosy 2. Po przeprowadzeniu głosowania 
przewodniczący zarządził 5 min przerwy. 

9. Po przerwie Pan Tomasz Gonet - przewodniczący komisji mandatowej, odczytał 
sprawozdanie komisji oraz stwierdził ważność walnego zgromadzenia.Osób w 
aeroklubie uprawnionych do głosowań jest 49 osób (44 członkowie zwyczajni 



oraz 5 członków honorowych), w dniu zgromadzenia wydano 19 mandatów do 
głosowania, a zgromadzenie rozpoczęto w drugim terminie. Załącznik pan 
Tomasz Gonet przekazał dla protokolanta.  

10. Przewodniczący zgromadzenia poprosił prezesa Grzegorza Pająka o 
odczytanie sprawozdania zarządu za rok 2023. Prezes odczytał sprawozdanie i 
omówił bilans finansowy za rok 2023r. Pytań ze strony członków nie było. 

11. W następnym punkcie przewodniczący poprosił o odczytanie sprawozdania 
komisji rewizyjnej. W imieniu komisji rewizyjnej sprawozdanie odczytał pan 
Jarosław Tylkowski. Komisja rewizyjna nie wniosła uwag do zarządu i wniosła o 
udzielenie absolutorium zarządowi. 

12. Zgodnie z porządkiem obrad głosowaniu poddano sprawozdanie zarządu za rok 
2023. Za 17, przeciw 0, wstrzymane głosy 2. 

13. Osobnemu głosowaniu poddano sprawozdanie komisji rewizyjnej. Za 
przyjęciem sprawozdania 17, przeciw 0, wstrzymanych głosów 2. 

14. Pan Jan Zając, zwrócił się z prośbą, by głosowanie na absolutorium dla zarządu 
udzielić przez głosowanie niejawne, twierdząc że jest to właściwa forma. Po 
krótkiej dyskusji na ten temat, przewodniczący poddał głosowaniu. Za jawnym 
głosowaniem było 18, przeciw 1, wstrzymało się 0. 

15. Realizując kolejny punkt obrad głosowano nad udzieleniem absolutorium dla 
zarządu. Za udzieleniem absolutorium 18, przeciw 0, wstrzymała się 1. 

16. Przewodniczący poprosił o głosowanie nad zatwierdzeniem bilansu 
finansowego. Za 18, przeciw 0, wstrzymała się 1 osoba. 

17. Na formalny wniosek Mateusza Sieńko, głosowano nad zwiększeniem ilości 
osób w zarządzie na nową kadencję do 7 osób. Za 19, przeciw 0, 
wstrzymujących 0. 

18. Przewodniczący poprosił o składanie propozycji osób do zarządu. Zgłoszono: 
Grzegorz Pająk, Jacek Zych, Mateusz Sieńko, Zdzisław Wierdak, Jacek 
Kondera, Mariusz Przywara, Robert Czekaj. Osoby zgłoszone wyraziły zgodę. 
Następnie przeprowadzono głosowanie nad zamknięciem listy. Za 19, przeciw 
0, wstrzymujących się 0. 

19. Na wniosek Pana Zdzisława Wierdaka - Przewodniczący przed wyborem osób 
do komisji rewizyjnej poddał głosowaniu, by w skład komisji rewizyjnej 
wchodziło 3 osoby. Za 18, przeciw 0, wstrzymało się 1. 

20. Do komisji rewizyjnej zgłoszono: Marek Bochenek, Tomasz Gonet, Jarosław 
Tylkowski. Osoby wyraziłī zgodę, po czym poddano głosowaniu. Za przyjęciem 
zamknięciem listy 19, przeciw 0, wstrzymało się 0. 

21. Przewodniczący poprosił o zgłoszenie osób do komisji skrutacyjnej. Zgłoszono: 
Marcin Polar, Dariusz Borek, Grzegorz Krowicki. Osoby wyraziły zgodę. Za 
przyjęciem komisji skrutacyjnej w w/w składzie głosowało 17, przeciw 0, 
wstrzymało się 2. 



22. Przewodniczący zarządził przerwę 10 min w celu przygotowania kart do 
głosowania. 

23. Po przerwie omówiono zasady głosowania, po czym przeprowadzono 
głosowanie w sposób niejawny na osoby zgłoszone do zarządu i komisji 
rewizyjnej. Po głosowaniu komisja udała się przeliczyć głosy. Następnie 
Przewodniczący Komisji Grzegorz Krowicki odczytał protokół. Wydano 19 kart 
do głosowania niejawnego po podpisaniu każdej osoby uprawnionej do 
głosowania. Grzegorz Krowicki odczytał ilość głosów oddanych na 
poszczególnych kandydatów. Stwierdzono poprawność przeprowadzonych 
wyborów oraz odczytano przyjęte osoby do zarządu oraz komisji rewizyjnej. 

24. Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu tj. Dyskusja na temat sprzedaży  
samolotu CSS-13. Podczas dyskusji pojawiły się pytania dotyczące pozostałych 
samolotów aeroklubu - w jakim są stanie technicznym i jakie są plany na dalsze 
zarządzanie nimi. Dyskutowano, również jaki samolot można kupić po 
sprzedaży CSS-13. Na koniec dyskusji przeprowadzono głosowanie nad 
sprzedażą CSS-13 oraz przeznaczeniem środków na sprzęt lotniczy. Za 15, 
przeciw 0, wstrzymało się 4 osoby. 

25. Wacław Żurek zaproponował dyskusję nad pozostałym sprzętem lotniczym oraz 
gospodarczym. Dyskusja dotyczyła tego, by zastanowić się w jaki sposób 
wykorzystać sprzęty, które nie są używane  lub czy nie należy je sprzedać.  

26. W czasie dyskusji jedna osoba opuściła spotkanie  
27. Po zakończeniu i wyczerpaniu tematów do dyskusji, przewodniczący poprosił o 

głosowanie nad przyjęciem uchwał i wniosków. Za 18, przeciw 0, wstrzymało 
się 0. 

28. Przewodniczący podziękował wszystkim za udział w zgromadzeniu i zakończył 
spotkanie. Wszyscy byli za zakończeniem. 

Przewodniczący          Protokolant
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